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ZADEVA: ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 17. REDNE SEJE 
 
Robert Feri  
1. Občinski svetniki so prejeli dopis Civilne iniciative Šmartno v zvezi s prireditvijo Martinovanje v 

Šmartnem 2024, kjer naprošajo za prenehanje javnih in masovnih prireditev v strnjenem jedru naselja 
Šmartno. Sam meni, da le ni tako, kot je bilo v dopisu navedeno, prav tako tudi ne more oceniti ali je to 
zmotilo zgolj nekaj posameznikov ali gre mogoče za resnejšo zadevo. V zvezi s tem predlaga nek dialog z 
vaško skupnostjo ter pobudniki tega dopisa. Meni, da je občina v vas Šmartno vložila že kar nekaj 
finančnih sredstev in da se z nekim dialogom da stvari rešiti.  

2. Ali je že izdelana časovnica za sanacijo glavnega plazu na cesti Dobrovo – Vipolže ter ostalih plazov? 
3. Javna razsvetljava na križišču iz smeri Nove Gorice, ki pelje na obvoznico Kojsko že nekaj časa ne deluje. 
4. Že nekaj časa poteka redna avtobusna linija iz Brd v Novo Gorico zato predlaga, da bi občina svoje 

občane bolj obveščala preko svojih komunikacijskih kanalov.  
 
 
1. Tina Novak Samec – direktorica ZTKMŠ Brda  

ZTKMŠ Brda je prvi dopis CI Šmartno prejel dne, 15. 11. 2024. Ker so bile znotraj dopisa navedene številne 
»nepravilnosti« pri organizaciji Martinovanja v Šmartnem smo pošiljateljem kot tudi vsem ostalim 
prejemnikom poslali analitičen odgovor dne, 28. 11. 2024. Odgovor zajema tudi poročilo zunanje varnostne 
in rediteljske službe. V decembru mesecu sva se župan Občine Brda in direktorica ZTKMŠ Brda sestala s 
predsednikom VS Šmartno ter se dogovorili o načinu reševanja stanja. Na ZTKMŠ Brda smo opravili 
pogovore z nekaterimi ponudniki nočitvenih namestitev znotraj Šmartnega. V mesecu januarju smo na 
ZTKMŠ Brda opravili pogovore z organizatorji dogodka Brda in vino. Direktorica ZTKMŠ Brda sem se odzvala 
povabilu predsednika VS Šmartno in se udeležila sestanka VS dne, 22. 1. 2025. Glavna tematika je bila 
analiza trenutnega stanja v Šmartnem na globalnem nivoju ter določitev nadaljnjih korakov za reševanje 
problematike. Eden prvih je sklic srečanja, na katerega se povabi predstavnike in podpisnike CI Šmartno ter 
vseh ključnih subjektov ter vpletenih. Datum srečanja: 10. 2. 2025. 

 
2. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor  

Trenutno potekajo dela na ureditvi kamnite zložbe v območju večjega plazu nad LC Dobrovo – Vipolže. 
Kamnita zložba za zaščito vozišča lokalne ceste naj bi bila zaključena v tem mesecu. Sanacija preostalega 
dela plazu pa je v pristojnosti lastnika – Sklada kmetijskih in gozdnih zemljišč, ki pa naj bi začel s postopki za 
pripravo potrebne dokumentacije za sanacijo. 
 
Glede na razpoložljiva občinska sredstva je v letošnjem letu predvidena sanacija dveh plazov in sicer: 

• Plaz na LC Vedrijan – Drnovk (I. faza – kamnita zložba z drenažo v dolžini 22m): izvedba 
predvidena v mesecu marcu in aprilu (vsekakor v suhem vremenu). 

• Plaz na LC v Kozani – kamnita zložba z drenažo v dolžini 22,50 m: izvedba predvidena v drugi 
polovici letošnjega leta. 

V letošnjem letu bi morali pripraviti izvedbeno dokumentacijo za sanacijo plazu pod JP v naselju Vrhovlje 
pri Kojskem. Z izvedbo del bi lahko pričeli v naslednjem letu. 

 
3. Uroš Bensa – Oddelek za okolje in prostor  

Javna razsvetljava na križišču iz smeri Nove Gorice, ki pelje na obvoznico Kojsko, je v upravljanju DRSI-ja in 
ni predmet javne službe Občine Brda zato vzdrževanje le te ne izvaja naš koncesionar. Napaka je bila 
javljena in odpravljena. 

 
 
 
 



4. Nika Fabricijo Jug – Oddelek za splošne zadeve in družbene dejavnosti  
Dodatne avtobusne linije so bile vzpostavljene s strani državne agencije DUJPP tekom lanskega poletja. Prvi 
dokončni vozni redi, ki so stopili v veljavo s 1. 10. 2024, so bili na občinski spletni strani in FB-strani 
objavljeni konec septembra. Ravno tako smo na nov vozni red opozorili v jesenski številki Briškega časnika, 
na strani 19. Stalna povezava do voznih redov je objavljena še na podstrani občinske spletne strani pod 
rubriko »gospodarske javne službe«. 
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